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Britská demokracie vstává z mrtvých
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Tomáš Fürst

Britská demokracie se pyšně honosí osmisetletou tradicí. Ani to však nezabránilo
poddaným Jeho Veličenstva, aby stejně jako obyvatelé ostatních západní zemí zcela
propadli covidovému šílenství. Je však třeba si všimnout, že právě v Británii jsou vidět
slibné záblesky návratu rozumu. Nelze to ilustrovat lépe než nedávným projevem
poslance Andrew Bridgena v britském parlamentu. Nejlépe uděláte, když si poslechnete
jeho projev sami, k vidění je zde přibližně od druhé minuty a trvá necelých dvacet minut.

Andrew Bridgen

Pokud nato však nemáte čas nebo náladu, níže velmi stručně shrnuji klíčové body jeho
projevu:

Jsme svědky největšího lékařského skandálu v dějinách této země.
Nadměrná úmrtí v roce 2022 a 2023 jsou spojena s nedostatečně testovanou
experimentální terapií nazývanou „vakcíny“ proti covidu.
Následující generace budou šokovány, jak jsme mohli tak dlouho ignorovat evidenci
a perzekuovat ty, kteří ji přinášeli.
Úřady záměrně zatajují klíčová data, údaje o úmrtí dle vakcinačního statutu jsou
sice k dispozici farmaceutickým společnostem, ale ne veřejnosti, což je skandál.
Účelově se změnila metodika výpočtu nadúmrtí tak, aby čísla nevypadala tak
ohromně.
Během pandemie vláda rozšířila doporučení (guidelines), která odpírala nemocným
známou a efektivní léčbu, a naopak doporučovala paliativní léčbu (end-of-life
treatment), což zvýšilo šanci jejich úmrtí. Tato doporučení tiše zmizela z webových
stránek, ačkoliv všechna ostatní historická doporučení tam jsou.
Každá nemoc a úmrtí po positivním PCR testu je automaticky přičtena covidu.
Žádná nemoc či úmrtí po vakcíně se naopak do souvislosti nikdy dát nesmí. Oba
tyto postupy jsou zcela nevědecké.
„Safe and effective“ byl marketingový slogan Thalidomidu. Po tomto skandálu byly
přijaty zákony, aby se podobná katastrofa nemohla nikdy opakovat. S covidovými
„vakcínami“ se ale zopakovala.
Dnes již víme, že covidové „vakcíny“ nebrání proti nákaze a přenosu infekce. Úřady
to věděly již před začátkem vakcinační kampaně.
Také víme, že covidové „vakcíny“ nejsou bezpečné. Británie již vyplatila na
odškodnění za újmu na zdraví po covidové „vakcíně“ více než za všechny ostatní
vakcíny ve všech předchozích letech dohromady.
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Australská data jsou unikátní, protože v Austrálii měli napřed vakcíny a až potom
covid. Vlna nadúmrtí a onemocnění v Austrálii následovala vlnu očkování a
předcházela vlnu covidu. Dodnes v Austrálii vládní představitelé tvrdí, že pro tato
nadúmrtí neexistuje žádné vysvětlení.
Covidové vakcíny jsou nebezpečné již samotným designem. Spike protein je
nejnebezpečnější část viru. Vakcína nezůstává ve svalu v rameni, ale spike protein
je u mnoha lidí exprimován v mnoha různých tkáních po těle po dobu mnoha
měsíců.
Vakcína je kontaminovaná DNA z výrobního procesu a nedávno vyšla publikace,
která spojuje zvýšený výskyt rakoviny v Japonsku s covid vakcínami. Informace o
této kontaminaci byly drze zatajeny regulačním orgánům i veřejnosti.
Evidence je jasná. Tyto vakcíny způsobují úmrtí a vážné zdravotní problémy. Tyto
vakcíny nejsou účinné ani proti nákaze, ani přenosu infekce, ani proti těžkému
průběhu, ani proti úmrtí. Přesto jsou stále označovány sloganem „safe and
effective“.
Evidence byla dostatečná již před 18 měsíci, kdy Andrew Bridgen tohle téma v
parlamentu poprvé otevřel, teď už je zcela jasná. Proto Andrew Bridgen vyzývá
britský parlament, aby okamžitě zahájil vyšetřování účinnosti a bezpečnosti
covidových vakcín a aby okamžitě zakázal používání mRNA terapie jak pro lidi
tak pro zvířata.

Čtenářům SMIS nebude žádný z těchto bodů připadat překvapivý či nový. Důležité ale je,
že tato slova znějí v jednom z nejstarších parlamentů světa (tudíž je také velmi obtížné je
smazat z webu) a Andrew Bridgen již nehovoří před zcela prázdnou sněmovnou, ale jen
před téměř zcela prázdnou sněmovnou.

Dříve či později zazní tahle slova i v českém parlamentu. Nakonec bude ustavena
vyšetřovací komise, pravda bude zveřejněna a lidé zodpovědní za největší selhání
medicíny v lidských dějinách budou dohnáni k odpovědnosti. Nevím, jak dlouho to bude
trvat, ale jsem si jist, že se to stane.

Americký kongres i senát je totiž v procesu hledání ztracené soudnosti ještě o něco dále
a je velká pravděpodobnost, že po listopadových volbách se o výsledky vyšetřování jeho
komisí začne živě zajímat i exekutiva a justice. Británii nebude dlouho trvat, než se vydá
cestou svých zaoceánských (poněkud zdivočelých) příbuzných.

Jak kdysi pravil Winston Churchill: Britové vždycky udělají tu správnou věc – poté co
vyzkouší všechno ostatní.


